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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 
 

 
Z á p i s n i c a 

 
z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 11.10.2022                                               č. 3/2022 
 

Miesto rokovania: MsÚ - malá zasadačka 

Prítomní:  
Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  
Roman Šipoš, PaedDr. František Solár , JUDr. Rastislav Stašák 
 

Neprítomní:   
- 
 
Prizvaní:   
- 
 
Program: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 
2. Vyhodnotenie Behu za zdravé mesto 2022. 
3. Vyhodnotenie Banánového behu 2022. 
4. Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach 

partnerských miest. 
5. Hodnotenie čerpania dotácií za rok 2022. 
6. Rôzne. 
7. Záver. 

 
 
K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 3. 
rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) v roku 2022.  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  
 

HLASOVANIE  
prítomní/kvórum:  8/5 

hlasovali za:   8  
Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  
Roman Šipoš, PaedDr. František Solár , JUDr. Rastislav Stašák 
hlasovali proti:  0  
hlasovania sa zdržali:  0  
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Prijaté uznesenie č. 6: 
 

Komisia   s c h v á l i l a   program 3.  rokovania v zmysle predloženého návrhu. 
 
K bodu č. 2 Vyhodnotenie Behu za zdravé mesto 2022 
 

Členovia komisie PaedDr. Štefan Joštiak a PaedDr. František Solár informovali komisiu s 
priebehom Behu za zdravé mesto 2022. Ocenili bohatú účasť na podujatí, jednak bežcov, ako aj 
divákov. Kladne hodnotili spoluprácu s Rímskokatolíckou farnosťou, čo prinieslo charitatívny 
rozmer zbierkou pre hladujúce deti v Afrike v rámci organizácie Marys Meals, ako aj hojnosť 
dobrovoľníkov, ktorí pomáhali pri zabezpečení behu. Pridanou hodnotou bola aj účasť 
pracovníkov Všeobecnej zdravotnej poisťovne, ktorí vykonávali preventívne merania a 
konzultácie v oblasti predchádzania civilizačných ochorení a kultúrny program na záver podujatia.  

Členova p. Rastislav Repka a p. Roman Šipoš interpretovali pozitívne reakcie na beh zo 
strany verejnosti. Roman Šipoš navrhol zmeniť účastnícke medaile na inú účastnícku cenu.  

Zároveň členovia komisie PaedDr. Štefan Joštiak a PaedDr. František Solár tlmočili návrh, 
aby sa v budúcom roku podujatie uskutočnilo v zrekonštruovanych vnútroblokoch, čo by mohlo 
dať podujatiu iný rozmer s možnosťou rozšírenia podujatia o ďalšie kategórie, ďalšie kolektívne 
športy a sprievodné programy. Zároveň navrhli, aby sa podujatie presunulo z augustového termínu 
na polovicu júna. 
 
HLASOVANIE  
prítomní/kvórum:  8/5 

hlasovali za:   8  
Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  
Roman Šipoš, PaedDr. František Solár , JUDr. Rastislav Stašák 
hlasovali proti:  0  
hlasovania sa zdržali:  0  
 
Prijaté uznesenie č. 7: 
 

Komisia   b e r i e  n a   v e d o m i e   informáciu o vyhodnotení Behu za zdravé mesto 
2022. 
 
K bodu č. 3    Vyhodnotenie Banánového behu 2022 
 
 - odišiel JUDr. Rastislav Stašák 

Členovia komisie PaedDr. Štefan Joštiak a PaedDr. František Solár informovali o priebehu 
Banánového behu 2022, ktorý sa konal v náhradnom termíne v areály ZŠ Komenského, z dôvodu 
nepriaznivého počasia v čase jarmoku, kedy sa pôvodne mal beh konať. 
 
HLASOVANIE  
prítomní/kvórum:  7/4 

hlasovali za:   7  
Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  
Roman Šipoš, PaedDr. František Solár   
hlasovali proti:  0  
hlasovania sa zdržali:  0  
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Prijaté uznesenie č. 8: 
 

Komisia   b e r i e  n a   v e d o m i e   informáciu o vyhodnotení Banánového behu 2022. 
 

K bodu č. 4    Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových 
súťažiach  partnerských miest 

 
- odišiel Pavel Jeleň 
 

Členovia komisie PaedDr. Štefan Joštiak, p. Rastislav Repka a PaedDr. František Solár 
podali informáciu o účasti žiackej výpravy na Partnerstve vo Vsetíne. Ocenili kvalitnú prípravu 
podujatia, pohostinnosť organizátorov a celkovú úroveň podujatia. Kriticky sa vyjadrili k neochote 
niektorých mestských športových klubov nominovať na podujatie kvalitných hráčov so 
skúsenosťami v žiackych súťažiach. Aj v tomto prípade z dôvodu bezpečnosti navrhli zmeniť 
miesto konania z Námestia gen. Štefánika do areálu ZŠ Komenského. 
 
HLASOVANIE  
prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  
Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  Roman Šipoš, 
PaedDr. František Solár  
hlasovali proti:  0  
hlasovania sa zdržali:  0  
 
Prijaté uznesenie č. 9: 
 
Komisia   b e r i e  n a   v e d o m i e   informáciu o vyhodnotení spolupráce s partnerskými 
mestami a účasti na športových súťažiach  partnerských miest 
 
K bodu č. 5 Hodnotenie čerpania dotácií za rok 2022 
 

Komisia po analýze potreby na činnosť jednotlivých športových klubov sa zhodla na 
návrhu tlmočiť MsZ zvýšenie dotácií na šport a kultúru na rok 2023 na sumu 180 000 EUR. 
 
HLASOVANIE  
prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  
Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka,  Roman Šipoš, 
PaedDr. František Solár  
hlasovali proti:  0  
hlasovania sa zdržali:  0  
 
Prijaté uznesenie č. 10: 
 
Komisia   n a v r h u j e  MsZ navýšenie dotácie na šport a kultúru na rok 2023 na 180 000 EUR. 
 
K bodu č. 5    Rôzne 

- 
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K bodu č. 6    Záver 

Predseda komisie Mgr. Patrik Boďo poďakoval členom komisie za prácu v komisii a 
vyjadril nádej, že aj budúca komisia bude pokračovať v trende, ktorý nastolila táto komisia. 

  

 

Stará Ľubovňa 11.10.2022        

 

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 
                 predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: PaedDr. Štefan Joštiak 
 


